
Župan Stričak i gradonačelnik Varaždina Bosilj sa suradnicima obišli 

žurne službe, novogodišnja noć protekla je mirno

1.1.2025.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven

Bosilj, zamjenica župana Silvija Zagorec, zamjenik gradonačelnika Grada Varaždina, 

ujedno i saborski zastupnik Miroslav Marković te pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo,

socijalnu skrb, civilno društvo i hrvatske branitelje Ljubica Božić već tradicionalno prvog 

dana nove godine obišli su sve žurne službe, Područni ured civilne zaštite Varaždin, PU 

varaždinsku, Javnu vatrogasnu postrojbu Varaždin, Nastavni zavod za hitnu medicinu 

Varaždinske županije te Opću bolnicu Varaždin.

Pročelnik Područnog ureda civilne zaštite Varaždin, Ivica Matošić, na početku ove godine 

zaželio je svima zajedno što manje, kako je naglasio, negativnih događanja, civilnoj zaštiti,

ali i svim drugim žurnim službama. Što se tiče prošle godine Matošić je naglasio kako je 

bila turbulentna sa puno izazova.

-Zbog klimatskih promjena mnogo dojava imamo na dnevnoj razini. Kada govorimo o 

svakodnevnim postupanjima ne mislim samo na područje Varaždinske županije već na 



cijelu Republiku Hrvatsku odnosno regionalni dio budući da naš ured pokriva područje pet 

županija. Na ovom području najviše nam problema stvaraju poplave i klizišta - naglasio je 

probleme s kojima se najčešće susreće civilna zaštita, ali i činjenicu da se u suradnji s 

predstavnicima ostalih žurnih službi problemi rješavaju-rekao je Matošić.

Što se tiče same novogodišnje noći zaključio je kako je, unatoč većem broju ljudi koji su se

odlučili dočekati novu godinu na otvorenom, protekla mirno.

Načelnik Policijske uprave varaždinske, Predrag Benčić, što se tiče 2024. kazao je kako 

su rezultati rada policijske uprave zadovoljavajući.

 -Imamo smanjenje broja smrtno stradalih u prometu, dok je udio općeg kriminaliteta u 

ukupnom broju kaznenih djela 56% na razini naše PU što nas svrstava među bolje 

policijske uprave u Republici Hrvatskoj, a i otkrivenost kaznenih djela je na zavidnoj razini. 

Moram istaknuti kako su u prošloj godini razriješena sva najteža kaznena djela koja su 

pobudila interes javnosti - izjavio je Benčić. Osobno vjeruje da će se na taj način i tim 

ritmom nastaviti i u ovoj godini. I on se složio u ocjeni da je novogodišnja noć, što se 

sigurnosti tiče, prošla na zadovoljavajući način.

-Nismo evidentirali slučajeve narušavanja javnog reda i mira niti je bilo kaznenih djela. Bilo

je nekoliko dojava vezanih uz pirotehniku ali ono što je važno jest činjenica da nije bilo 

stradavanja prilikom korištenja pirotehničkih sredstava - završio je Benčić.

Zapovjednik Javne vatrogasna postrojbe Varaždin, Ivica Labaš, kratko je za prošlu godinu 

rekao da je bila dobra jer, istaknuo je, nije bilo stradalih i povrijeđenih vatrogasaca ali ni 

većih intervencija koje bi onda i posljedično uzrokovale veće štete.

 -Sve što smo odradili, odradili smo stručno i kvalitetno - rekao je Labaš dodajući da je na 

području grada Varaždina kroz prošlu godinu bilo 283 intervencija dok je za Varaždinsku 

županiju ta brojka 643. Što se tiče novogodišnje noći vatrogasci nisu imali intervencija na 

području grada Varaždina dok je na području županije zabilježeno njih nekoliko, ali na 

sreću manjih.

I Nastavni zavod za hitnu medicinu Varaždinske županije ima mirnu novogodišnju noć iza 

sebe što je potvrdio ravnatelj Tomislav Benjak.



 -Bila je samo jedna intervencija što zaista potvrđuje riječi svih ravnatelja ustanova žurnih 

služba kako je iza nas mirna novogodišnja noć- rekao je Benjak.

 Što se tiče prošle godine kazao je kako je bila zahtjevna ali i da su djelatnici sve odradili 

kako treba. Dodao je kako su izazovi sve veći iz godine u godinu. Zaključio je da Nastavni 

zavod što se tiče kadrova može biti zadovoljan.

 Ravnatelj Opće bolnice Varaždin, dr.sc. Damir Poljak, zahvalio je svim djelatnicima na 

suradnji u protekloj godini, ali i pacijentima odnosno korisnicima zdravstvenih usluga Opće

bolnice. Naglasio je kako je 2024. okarakterizirana daljnjim velikim ulaganjima i 

unaprjeđenjem zdravstvene usluge u suradnji sa Varaždinskom županijom te resornim 

ministarstvom i Vladom RH-a.

 -Kvalitetan razvoj OB Varaždin očitava se kroz velike infrastrukturne investicije, kroz 

izgradnju Centralnog operacijskog bloka, kroz nove projekte koji kreću u Novom Marofu i 

Klenovniku ali i naravno kroz edukaciju naših djelatnika kako bi u konačnici pružili što 

efikasniju i bolju zdravstvenu zaštitu - rekao je Poljak koji je zahvalio i Varaždinskoj 

županiji i Gradu Varaždinu što su i ove godine nastavili tradiciju posjeta Općoj bolnici 

Varaždin prvog dana nove godine te im se zahvalio na donaciji i darivanju prvorođene 

bebe. Zaključio je kako je, što se tiče OB Varaždin, novogodišnja noć protekla mirno i na 

najbolji mogući način.

Župan Varaždinske županije, Anđelko Stričak, uputio je zahvalu svim žurnim službama 

koje su prvog dana u novoj godini bdjeli nad sigurnošću građana.

-Prema informacijama iz žurnih službi u novogodišnju noć ušli smo sretno, mirno i radosno

te na sreću nije bilo nikakvih incidenata. Prošlu godinu obilježio je završetak obnove 

dvorca Opeka dok nas ove godine očekuje cijeli niz investicija, prvenstveno kada govorimo

o zdravstvu. U sklopu OB Varaždin ove će se godine završiti izgradnja Centralnog 

operacijskog bloka. Zavod za javno zdravstvo gradi novu zgradu dok u sklopu Specijalne 

bolnice u Varaždinskim Toplicama obnavljamo hotel Minervu - pobrojao je Stričak koji je 

pozvao sve mlade liječnike, medicinske sestre i tehničare da svoje karijere odnosno 

izazove koji su pred njima nastave kod nas. 



-Vjerujem da će sve ove investicije u zdravstvu na području Varaždinske županije biti 

motiv da svoje karijere nastave u Varaždinskoj županiji - kazao je župan dodajući da je 

osim zdravstva puno toga dobrog pred svima nama u ovoj godini.

 -Očekujemo proglašenje prvog parka prirode kao i početak izgradnje mreže brzih cesta. 

Kreće se sa dionicom od Varaždina prema Ivancu - najavio je Stričak, a posebno je 

istaknuo da bi od slijedeće školske godine svi osnovnoškolci u Varaždinskoj županiji trebali

pohađati nastavu u jednoj smjeni čime će Varaždinska županija i po tome biti prva u 

Hrvatskoj. Zaključio je i kako će se ove godine pokrenuti izgradnja regionalnog centra 

civilne zaštite.

 -Vjerujem da će tih pet sektora pokriti sve ono što je bitno za dobar i kvalitetan život svih 

građana Varaždinske županije - poručio je župan Stričak koji je svim žiteljima zaželio 

sretnu i uspješnu 2025. 

Gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj je naglasio da je obilaskom žurnih 

službi te svime što su čelni ljudi tih službi naveli stigla potvrda da je grad Varaždin siguran 

grad za sve njegove stanovnike.

-Dakle, prošla noć je opet pokazala kako je Grad Varaždin kulturan grad, grad u kojem 

nema incidenata, odnosno remećenja javnog reda i mira. Nije bilo potrebe za nikakvim 

velikim intervencijama i na tome zahvaljujem svim našim sugrađanima. Svim sugrađanima

želim svako dobro u ovoj godinu, puno zdravlja, sreće i blagostanja te da Varaždin učinimo

slijedeće godine još boljim gradom koji je uzor ostalim gradovima u Hrvatskoj. Znate i sami

da je Varaždin najpoželjniji za život u Hrvatskoj te je najbolji po pitanju kvalitete života u 

našoj državi-rekao je gradonačelnik Bosilj koji je ravnatelju OB Varaždin dr. sc. Damiru 

Poljaku kao i dr.med. Ivani Risek, pročelnici Službe za ginekologiju i opstetriciju OB 

Varaždin predao donaciju vrijednu 6.505 eura za potrebe nabavke ginekološkog stola i 

ginekoloških škara.  
















